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Zápisnica zo 14. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Iliašovce 

zo dňa 7. mája 2021 
 

Prítomní:  

starostka obce:   Anna Frankovičová 

poslanci OZ:   Igor Štrauch, Ing. Jozef  Fábry, Mgr. Ladislav Petrek, Erika Marhefková,  

                         Martin Ambroz, Ján Bdžoch 

hlavný kontrolór: Viliam Bdžoch 

 

hostia:    žiadny 

 

neprítomní poslanci OZ: Igor Juházy - ospravedlnený 

    

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia  

2. Schválenie programu  

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Správa hlavného kontrolóra 

5. Schválenie záverečného účtu obce za rok 2020 

6. Schválenie návrhu na zmenu rozpočtu 2/2021 

7. Čerpanie úveru od Prima banky, a.s. 

8. Rôzne 

9. Diskusia 

10. Uznesenie 

11. Záver 

 

1.   Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie OZ otvorila a viedla starostka Anna Frankovičová. Privítala prítomných poslancov. 

Skonštatovala, že prítomní poslanci sú v počte 6, jeden poslanec Igor Juházy sa ospravedlnil. 

Prítomných je 6 poslancov a zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

 

2.   Schválenie programu 

Starostka obce predniesla návrh programu OZ podľa pozvánky. 

 

Návrh  bol jednohlasne schválený. Z bodu vyplýva uznesenie č. 94/14/2021. 

 

3.  Voľba návrhovej komisie 

Starostka predniesla návrh na členov návrhovej komisie. 

Ing. Jozef Fábry 

Erika Marhefková 

 

Návrh bol jednohlasne schválený. Z bodu vyplýva uznesenie č. 95/14/2021. 

 

4.   Správa hlavného kontrolóra 

HK obce p. Viliam Bdžoch informoval poslancov o hospodárení obce od začiatku roku 2021. Poslanci 

mali k zaslané mailom správy z kontroly rozpočtových príjmov a výdavkov v jednotlivých mesiacoch. 

K položkám neboli od poslancov prednesené žiadne námietky ani otázky. Zároveň HK podal správu 

k záverečnému účtu obce za rok 2021.   

 

OZ berie na vedomie správu HK k záverečnému účtu obce. 
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5.   Schválenie záverečného účtu obce Iliašovce za rok 2021 

Poslancom  OZ bol dokument Záverečný účet obce za rok 2021 zaslaný mailom pred OZ na 

preštudovanie. Starostka informovala poslancov o jednotlivých bodoch tohto dokumentu a taktiež 

v bode 4. tohto OZ podal správu k záverečnému účtu HK. Hospodárenie obce za rok 2020 bolo 

ukončené s prebytkom.  Poslanci OZ nemali k záverečnému účtu obce žiadne pripomienky a tak 

starostka dala hlasovať. 

 

Záverečný účet obce za rok 2020 bol jednohlasne schválený. Z bodu vyplýva uznesenie č. 

96/14/2021. 

 

6.   Návrh na zmenu rozpočtu 2/2021   

Starostka predniesla návrh na zmenu rozpočtu 2/2021. Boli navýšené normatívne prostriedky pre MŠ 

a ZŠ na učebnice vo výške 675 €. K návrhu neboli žiadne pripomienky, starostka dala hlasovať.  

 

Návrh na zmenu rozpočtu bol jednohlasne schválený. Z bodu vyplýva uznesenie č. 

97/14/2021. 

 

7.   Čerpanie úveru od Prima banky 

Starostka informovala poslancov OZ o možnosti čerpania univerzálneho úveru od Prima banky 

s výhodným úročením 1 % ročne z použitých prostriedkov s vlastným nastavením splácania. Obec má 

v súčasnosti nevyplatený jeden úver, ale ten bude vyplatený v januári 2022 a možnosť má finančné 

možnosti na postupné splácanie tohto úveru.  Aj keď hospodárenie obce za rok 2020 bolo ukončené 

s prebytkom a obec disponuje finančnými prostriedkami na účte, ich výška nepostačuje na 

financovanie investičných zámerov obce. V roku 2021 chce obec realizovať tieto investičné projekty 

na základe projektových dokumentácii a rozpočtov: 

- rozšírenie cintorína – terénne úpravy, chodníky - nová časť:  90 123,32 /vlastné zdroje/ 

- rozšírenie cintorína – oplotenie novej časti, výsadba zelene, lavičky : cca 15 000,-- /vlastné zdroje/ 

- rozšírenie cintorína – terénne úpravy, chodníky - stará časť:   42 300,-- /vlastné zdroje/ 

- rozšírenie cintorína – osvetlenie a elektroinštalácia: 13 700,-- /vlastné zdroje/ 

- rekonštrukcia autobusových zastávok: 11 315,37 /refundácia cez fondy EÚ/  

- vybudovanie detského ihriska: cca 20 000,00 /refundácia cez fondy EÚ/ 

- spolufinancovanie podaných projektov: cca 10 000,-- /vlastné zdroje/ 

- projektová dokumentácia k ČOV: cca 15 000,-- /vlastné zdroje/ 

- dokončenie novej Hasičskej zbrojnice: cca 15 000,-- /vlastné zdroje/ 

Tieto zámery predstavujú čiastku cca 232 tis. €. Ak by boli platené z fin. prostriedkov,  ktoré má obec 

na účte, obec by nemala dostatočné fin. prostriedky na bežné výdavky – mzdy, réžia a pod.  

Ak vykryjeme hlavne rozšírenie cintorína úverom, obec z vlastných prostriedkov bude schopná 

investovať aj do ďalších menších projektov a potrebných úprav v obci. Poslanci OZ prediskutovali 

túto možnosť a na základe podkladov od starostky a v záujme rozvoja obce a zvyšovania kvality 

služieb a života v obci súhlasili s čerpaním úveru. Spoločne dali návrh, aby obec čerpala úver vo 

výške 200 tis. €. Starostka následne dala hlasovať.  

 

Návrh čerpania univerzálneho úveru od Prima banky vo výške 200 tis. €  bol jednohlasne 

schválený. Z bodu vyplýva uznesenie č. 98/14/2021. 

 

8.     Rôzne  
V tomto bode starostka informovala poslancov o pracovných aktivitách obce od posledného 

zastupiteľstva: 

- stavebné úpravy komunitného centra 
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- orez stromov, ktorý bol prejednaný na OZ minulý rok bol realizovaný, z dôvodu ochrany 

elektrického vedenia a požiadavky od VSD boli 2 stromy pri MŠ zrezané. V areály ZŠ bol lipy 

prerezané a odstránené suché konáre, aby bola zabezpečená bezpečnosť detí. Jedna lipa pri vchode do 

areálu školského dvora bola kvôli ochrane budovy aj kvôli tomu, že má prehnitý kmeň orezaná vo 

výške cca 4 m. 

- premiestnenie knižnice 

- ukončenie námietkového konania v rámci obnovy katastrálneho operátu novým mapovaním  

- založenie sociálneho podniku – zápis na zaevidovanie s.r.o. bol podaný, čakáme na registráciu, 

ďalšie kroky preberieme na pracovnom stretnutí OZ 

- projekt opatrovateľskej služby v obci – máme 2 opatrovateľky a poskytujeme opatrovateľskú službu 

3 klientom 

- problematika vybudovania ČOV a prístupovej cesty k ČOV 

- spoločenské akcie v roku 2021 – na základe zmierňovania opatrení proti šíreniu COVID 19 je 

pravdepodobné, že v lete budeme mohli realizovať spoločenské aktivity obce – najbližšia akcia by 

mohla byť 3. – 4. júla v rámci Dňa detí a mohol by sa realizovať ďalší ročník behu k tisícročnej  

kaplnke – podrobnosti budú riešené na pracovnom stretnutí OZ 

- otvorenie cyklochodníka za prítomnosti p. Trnku v sobotu 8. mája – zúčastní sa starostka a poslanci 

OZ Igor Štrauch a Ladislav Petrek.  

- vybudovanie oddychovej zóny pri cyklochodníku 

 

9.      Diskusia 

Diskusia bola rôznorodá, no hlavne zameraná na posledné aktivity, ktoré boli prednesené v bode 9. 

a návrhy budú riešené na pracovnom stretnutí OZ a na najbližšom oficiálnom OZ.  

 

10.    Uznesenia 

Člen návrhovej komisie prečítal znenie prijatých uznesení.  

 

11.   Záver                                                              

Starostka sa všetkým poďakovala za účasť, za podnetné príspevky v diskusii a zasadnutie ukončila. 

 

 

 

 

                                                                                               Anna Frankovičová 

                              starostka obce 

            

         

 


